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Kandidátka Naděžda Halecká kandiduje do prezidia, protože chce přispět 

svými zkušenostmi ke zlepšení morálního ocenění sester v širší společnosti, 

předat své postřehy ze zahraničí a chce pomoci ke zvýšení úrovně sester v 

etické a psychologické oblasti. 

Svůj volný čas ráda tráví sledováním hokejových utkání, psaním vlastního 

blogu nebo s knihou. 

 

„Jsem šťastná, že mám příležitost kandidovat do prezidia, a že navzdory tzv. 

kritickým názorům, to nevzdávám. Děkuji.“ 

 

V čem vidíte přínos České asociace sester? 
Je to profesionální komunita, která pomáhá sestrám získávat nové poznatky, 

nové legislativní úpravy, přispívá k rozvoji profese, která byla, je a bude více 

než pouhé zaměstnání. Být sestrou, zdravotníkem = životní poslání. 

 

Co považujete za svůj největší pracovní a osobní 

úspěch v poslední době? 
Pracovní úspěch = každý úspěšný den v nemocnici, moje úspěchy jsou 

úsměv, povzbuzení, dodání naděje tam, kde se lidem bortí svět. Zvládnutí 

koordinátorství klinických studií navzdory překážkám.  

Osobní úspěch = lektorství anglického jazyka na soukromé jazykové škole, 

úspěchy mých synů ve škole a v hokeji.  

Podpora manžela a harmonie a láska v každém okamžiku našeho společného 

života. 

Můj cíl v následujících čtyřech letech, pokud bych 

byla zvolena? 

„Naučit sestry správně a asertivně komunikovat 

mezi sebou a s pacienty. Dostat do praxe techniky, 

které budou eliminovat skrytý mobbing a bossing 

na pracovištích.“ 


